
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 3 2025 
 

Møtested: Stil Arena, møterom B 

Dato: 
Tid: 

19. mars 2025 
20:00-22:40 

Tilstede: 
 
 
Referent: 

Nina Vøllestad (NV), Oskar Andreas Kleven (OK), Anne Grete Kaasa (AGK), Rune Nilsen 
(RN), Gabrielle Drageseth (GD) 
 
Lisbeth Brosvik Coste (LBC) 

Gjester:  

Neste styremøte 10. april 

 
 

Saksnr  Ansvar 

20/2025  Beslutningssak  

Godkjenne referatet fra styremøte 12. februar 2025  
 

Styret ba om en tilføyelse til referatet i sak 14. «Prosjektet må fullfinansieres med 

prosjektmidler.» 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 12. februar 2025 er godkjent med tilføyelse. 

 

 
 
 
LBC 

21/2025  Beslutningssak  

Inkluderingsarbeid  
 
Saken omhandlet 4 undertema som ble behandlet hver for seg. 
 

Søknad prosjekt FlereMED 
Saken var fremlagt med et oppsummert saksfremlegg, prosjektbeskrivelse, tidsplan, 
budsjett, samt en besvarelse på spørsmål sendt DL før møtestart. 
Styret diskuterte prosjektet og finansiering – også sett mot utfordringen med at IR pr nå 
ikke har en avklart situasjon i forhold til finansiering av DL. 
Styret trenger mer tid til å sette seg bedre inn i prosjektet og dokumentene. Det settes 
opp et eget møte for gjennomgang. Til møtet inviteres også Maria Rugaas. 
 
Arbeidsavtale Inkluderingsansvarlig 
Styret behandlet ikke arbeidsavtalens detaljer. Det er ikke aktuelt å ansette noen i en 
stilling som inkluderingsansvarlig før finansiering gjennom prosjektmidler er sikret. 
Likevel ser styret det er rom for å engasjere en koordinator i Aktivitetsguide prosjektet 
og godkjenner en ansettelse i 20% stilling. 
 

Lønn aktivitetsguider 
Det var foreslått en økt lønn til guidene basert på erfaringer fra andre IR som 
organiserer det samme. Basert på at utarbeidet budsjett har hensyntatt lønnsøkning og 
tilhørende sosiale utgifter godkjenner styret lønnsøkningen. 
 
Sommerjobb 
Saken var til informasjon for protokollføring. Styret er tidligere orientert om pr epost. 
NFIR har søkt midler fra Gjensidigestiftelsen til sommerjobb-tilbud for ungdom, dette er 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 



et samarbeid med kommunen om å skape aktivitet og jobbmuligheter. Midlene kan også 
støtte IL som organiserer egne sommerferie aktiviteter og hvor ungdom blir engasjert 
som aktivitetsledere/trenere. 
Midler til å kjøpe inn utstyr for en evt. oppussing av Frivillighetshuset ved hjelp av 
kommunens sommerjobb ungdom er ennå ikke funnet, men styret er positive til at DL 
finner og søker midler der det er mulig. Saken tas til orientering. 
 

Vedtak:  

- Styre er positive til fremlagt søknad til prosjektet FlereMED. Det settes opp et eget 
møte for gjennomgang av prosjektet før søknad godkjennes for innsendelse. Det 
kalles inn til Teamsmøte onsdag 26. mars kl 18:00 

- Styret godkjenner å ansette Maria Rugaas i 20 % stilling fra 1. april. 

- Styret godkjenner en lønnsøkning for aktivitetsguidene til kr. 220,- pr time. Guidene 
meldes inn i lønnssystemet og trekkes skatt, guidene meldes også inn i NFIR OTP 
avtale i Gjensidige bank og innvilges 2% pensjonssparing. 

22/2025  Beslutningssak  

Fordeling ekstramidler  
 
Gabrielle og Oskar ble som ledere av hver sin idrettsklubb, kjent inhabile til behandling 
av saken. 
 
Styret gjennomgikk de foreslåtte prinsippene for fordeling av ekstramidlene. 
Det er fra NIF sin side satt en ny regel for minstebeløp som sier at hodestøttefordeling 
som resulterer i under 3.000 kr skal ikke ha tildeling. På denne måten kan midlene gis til 
færre IL, men utgjøre en større kraft i de IL som mottar midler. 

 
Vedtak: 
Fordeling av ekstramidler gjøres ut fra følgende prinsipper: 

• fordeling ½ til aldersgruppe 6-12 år og ½ til aldersgruppe 13-19 år  

• Hodestøttefordeling med resultat under 3.000 = 0,- i tildeling  

• Minstesum for fordeling = 5.000,- kr  

• Fordeling er rundet opp til nærmeste hele tusen for enkeltstående klubber  

• Fordeling er rundet opp til nærmeste hele femtusen for IL/AIL  

• Restsum er fordelt etter skjønn  
 

DL får fullmakt til å ferdigstille fordelingen basert på prinsippene. 
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23/2025  Diskusjonssak  

Arbeidsprogram 2025 form og retning  
 
Det ble fremlagt et utgangspunkt for en ny og forkortet Arbeidsprogram. Styret 
gjennomgikk det foreslåtte og ga innspill. 
En revidert plan, etter de innspill som kom i møtet, legges inn i Teams for en felles 
gjennomgang. Arbeidsprogrammet legges frem til vedtak i styremøtet 10. april. 
  

 
 
 
 
 
AGK, OK 

24/2025  Orienteringssak  

Status seminar med andre IR/kommuneadm.  
 
Invitasjon til møte 2. april kl. 17:00 er sendt ut. Det legges opp til at vi kan være i eget 
lokale. Svar følges opp. 
Det undersøkes om kommunen kan bistå med midler til litt mat. 
Nina og Oskar stiller fra NFIR. 
NFIR er vertskap og må planlegge for gjennomføringen. 
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25/2025  Diskusjonssak  

Årsmøte 2025  
 
Styret gjennomgikk status i forberedelsene til årsmøtet, og de sakene hvor styret skal 
fremlegge forslag til årsmøtet. 
- Forslag til LAM fordeling ble besluttet 
- Budsjett ble godkjent som fremlagt, men justeres dersom vi mottar svar fra Bufdir 

før årsmøtet. 
- Aktuelle kandidater til neste års valgkomité kontaktes. 
- Anleggsplanen legges frem og forankres på årsmøtet. 
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26/2025  Orientering  

Høringssvar  
 
NFIR har levert inn høringssvar til to saker. Svarene er behandlet pr epost. Saken var satt 
opp til styremøtet for å bli protokollført.  
 
Det er levert svar til følgende høringer: 

- Planarbeid Ski Idrettspark / NFF treningsanlegg. Frist 11/3-25 
- Kommunal lånegaranti. Frist 17/3-25 

 

 

27/2025  Orienteringssak  
Orienteringssaker  
 
Styreleder orienterte om status i sak om fordeling av treningstid og kamparena for 
fotballen i kommunen og Follo FK. 
 

 

28/2025  Diskusjonssak  
Likebehandlingssak, Kolbotn Energisentral  
 
Idrettsrådet har mottatt henvendelse fra Kolbotn AIL om energisentralen og kostnader 
for energi til undervarme av kunstgressbaner. Klubben opplever mangel på 
likebehandling fra kommunen da KIL har fått beskjed om at 500.000 til undervarme er 
brukt opp og at kommunen ikke kan betale mer, men KIL mener at det samme ikke er 
gjeldende på Østre Greverud eller Ski. 
 
Idrettsrådet ser utfordringen i at idrettslaget står for undervarmen, at kommunen kun 
dekker opp til et visst nivå, samtidig som kommunen også er de som tildeler 
vintertrening til klubber/lag også utenfor Kolbotn AIL. 
Idrettsrådet vil se nærmere på saken og vil vurdere å kontakte politikere for å utfordre 
om å finne en mer rettferdig løsning. 
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 Eventuelt 
• Det er gjennom presseskriving oppfattet en situasjon i Siggerud IL sitt 

fotballmiljø. Siggerud fotball ønsker samarbeid med Team Next Norway (TNN), 
dette er det flere i Siggerud og fotballmiljøet som reagerer negativt på. 
Idrettsrådet følger opp saken i samarbeid med fotballkretsen og idrettskretsen. 
NFIR deltar på Siggerud IL sitt ekstraordinære årsmøte. 
Det blir sendt henvendelse til Siggerud IL og Kråkstad IL i forhold til reglement 
rundt samarbeid med private aktører sportslig og anleggsmessig. 

 
• Langhus AIL årsmøte 24/3-25. NFIR deltar på årsmøtet 
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Referat, Lisbeth Coste, 26/3-25 


